
4:30 

4:30 Dawida Podsiadło to dla mnie najlepszy, najbardziej przejmujący polski utwór ostatniego 

10-olecia. 

Nie martw się proszę, wszystko skończy się 

Prędzej i mocniej, odwaga zabija mnie 

Nic się nie stało, przecież dobrze wiesz 

Oddałem wszystko, żeby wszystko mieć 

Możemy zachwycać się artystami dla których ciemność jest kreacją. My tu w Polsce mamy własne 

ciemności, prawdziwe, namacalne. Nie wiem, czy kiedykolwiek zapomnimy o tej cholernej wojnie. 

A może nie powinniśmy? Były chłopaki i dziewczyny. Nauczyć się żyć z ich cieniami? Chyba tak. 

Posłuchajcie tej muzyki. 

https://www.youtube.com/watch?v=8w600YIpkoY 

Piotr Kawalec 
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